
PROTOKOŁ NR LXV/2023
z sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie

która odby]a się w dniu 27 marca 2023 roku.

Ad.1

0 godzinie 10QQ Przewodniczący Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie Robert Kmk otworzył
obrady LXV sesji Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie. Przewodniczący Rady powitał ząproszonych
gości,  radnych,  burmistrza,  naczelników  Urzędu  Miejskiego  w  Jędrzejowie,  kierowników
j ednostdc organizacyj nych gminy oraz softysów.

Ad2

Przewodniczący  R.   Kmk  stwierdził,  że  w  posiedzeniu  bierze  udział   19  radnych
i orzekł, że jest to quorum prawomocne do podęjmowania uchwał.

Przewodniczący R. Kmk zgłosił kandydaturę radnego P. Wojdę na sekretarza obrad LXV sesji
Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie.Innych kandydatur nie zgłoszono.Radnyp. Wojdawyraził zgodę
na kandydowanie.
Przewodniczący  R.  Knik poddał pod  głosowanie  kandydaturę  radnegop.Wojdęna sekretarza
obrad IXV sesji Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie:

W glosowaniu wzię]o udzial 19 radnych.

Za                                   -           19 glosów
Przeciw                         -             O glosów
Wstrzymalo się          -             O glosów

Rada Mięjska w Jędrzęjowie wybrała radnegop.Wojdę na sćkretarza obrad  LXV  sesji Rady
Mięjskięj w Jędrzęjowie.

Ad3

Porzadek obrad:

1.    Otwarcie sesji.

2.    Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.   Przyjęcie protokołu z LXIV seąji Rady Mięjskiej  w Jędrzęjowie z dnia 27stycznia 2023

roku
5.    Sprawozdanie z działalności Burmistrza między seąjami.
6.   Informaęja   o   realizaęji   uchwał   podjętych   na   sesji   Rady   Mięjskią   w   Jędrzęjowie

27 stycznia 2023 roku
7.   Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2023 rok.
8.   Uchwała w sprawie Wieloletnięj Prognozy Finansowęj Miasta i Gminy Jędrzęjów na lata

2023 -2033.



9.   Uchwała  w  sprawie:  określenia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Jędrzejów w 2023 roku.

10.Uchwała     w      sprawie      2awarcia     porozumienia     o      wspólnym      przygotowaniu
i  przeprowadzeniu postępowania o  udzielenie  zamówienia publicznego  oraz  udzielenia

pełnomocrictwa
w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej .

11. Uchwała  w  sprawie  wyrazenia  zgody  na  wniesienie  wkładu  niepieniężnego  (aportu)
na  podwyższenie  kapitału  zakładowego   spółki   Wodociągi  Jędrzejowskie   Sp.   z  o.o.
w Jędrzej owie.

12. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego.
13. Uchwała w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu publicznego lokalu

miesżkalnego stanowiącego własność komunalną.
14. Uchwała   w   sprawie   przeznaczenia   do   sprzedaży   w   drodze   przetargu   publicznego

nieruchomości komunalnej .
15. Uchwała   w   sprawie   przezmaczenia   do   sprzedazy   w   drodze   przetargu   publicznego

rieruchomości komunalnej.
16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu i dzierżawy.
17. Sprawozdania z pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Jędrzejowie za rok 2022.
18. Sprawozdanie   z   realizacji   uchwały   w   sprawie   zasad   nabycia,   zbycia   i   obciążenia

nieruchomości Gminy Jędrzejów oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż
trzy lata, za okres od 08.09.2022 roku do 09.03.2023 roku.

19. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w sżkołach prowadzonych

przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 r.
20. Raport    z    wykonania    i    efektów    realizacji    „Gminnego    Programu    Profilaktyki

i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania Narkomanii  na rok
2022„.

21. Ewaluacja Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Jędrzejów przyjętej
na lata 2016-2026.

22. Spraw różne.
23. Zamknięcie obrad.

Bumistrz Pan M. Piszczek postawił wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 14 tj. uchwabr
w  sprawiepizeznaczenia  do  sprzedaży w  drodze  przetargu  pubLicznego  nieruchomości
komunalnej. Bumistrz pan M. Piszczek wyjaśnił, że nie ma uchwały                        z zebrania
wiejskiego  z miejscowości  Sudół,  która jest wymagana przy  podejmowaniu przedmiotowej
uchwały.

Przewodniczący R. Kruk poddał pod głosowanie wniosek Bumistrza Pana M. Piszczka.

W g]osowaniu nadwnioskiem w sprawie zdjęcia z poiządku obrad pkt. 14 wzię]o udzial
19 radnych.

Rada Miej ska w Jędrzejowie przyjęła w/w wniosek Bumistrza M. Piszczka następuj ącą ilością

głosów:

Za -              19 glosów



%+al.sŃ   :     :#
Rada Mieiska w Jedmeiowie iednodośnie Drzvieła Doizadek obrad wraz

z wDrowadzonvmi zmianamiLXV sesii. uwaźz nie wnoszac.

Ad4
Pizyjęcie protokołu z LXIV seąji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia 27stycznia 2023 roku.

W glosowaniu  nad  przyjęciem  protokolu  z  IXIV sesji  Rady  Miejskiej  w Jędrzejowie
z dnia 27stycznia 2023 roku, wzięlo udzial 19 radnych.

Za                                   -             19 glosów

wT%+s*   :    :#
Rada Miej skaj ednogłośnie przyj ęła protokół z LXIV se§j i Rady Mięj skięj w Jędrzęjowie z dnia
27stycznia2023r., uwae nie wnoszac.

Ad5
Rada Mięjska w Jędrzejowie przyjęła sprawozdanie z działalności Burmistrza między seĘjami,
uwag nie wnoszac.

Ad.6
Rada Mięjska w Jędrzejowie przyjęła infbmaęjęo realizaęji uchwał podjętychna seęji Rady
Mięjskięj w Jędrzęjowie 27stycznia 2023r., uwag nie wnoszac.

Ad.7
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2023 rok.

Burmistrz  Pan  M.  Piszczdc  poprosił  o  wprowadzenie  autopoprawek  do  prQjelmi  uchwałyjr
polegąjących na znmięjszeniu wydatków Dział 600 rozdz. 60078 § 6050 -kwota -74.000 zł
oraz Dział 921 rozdz. 92120 § 2720 -kwota -90.000 zł. Zwiększa się wydatki: Dział 600 rozdz.
60016 § 4270 -kwota -164,000 zł. Zmiany te są konieczne z zwiążku ze złożeniem wniosków
o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.
Burmistrz Pan M. Piszczek dodał, że zostanie zmieniony też załącznik o dotaęjach celowych.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 19 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędmejowie  powzięla  uchwa]ę  wzmian  w  budżecie  miasta  i  gminy
na 2023 rolq następującą i]ością glosów:

Za                                   -            19 g]osów

#absŃ   :    :#
Powzięta Uchwala Nr LXV/522/23 w zalączeniu do protokolu.



Ad.8
Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów na lata 2023
-2033.
Bumistrz Pan M. Piszczek wyjaśnił, że zmiany w budżecie powodują zmiany w WPF.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 19 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzięla   uchwalę   w   sprawiewieloletniej   Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów na lata 2023 -2033, następującą i]ością glosów:

Za                                   -            19 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LXV/523/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad.9
Uchwała   w   sprawie:   określenia   programu   opieki   nad   zwierzętami   bezdomnymi   oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Jędrzejów w 2023 roku.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędmejowie powzię]a uchwalę w śprawie:  określenia programu opieki
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta
i gminy Jędrzejów w 2023 roku, Dastępującą i]ością glosów:

Za                                   -            19 glosów
Przeciw                         -            O glosów
Wstizymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXV/524/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad.10
Uchwała w sprawie  zawarcia porozumienia  o  wspólnym  przygotowaniu  i  przeprowadzeniu

postępowania   o    udzielenie   zamówienia   publicznego   oraz   udzielenia   pełnomocnictwa
w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 19 radnych.
Rada   Miejska  w  Jędrzejowie   powzięla   uchwalę  w   sprawiezawarcia  porozumienia
o wspó]nym  przygotowaniu  i pmeprowadzeniu  postępowania  o udzie]enie zamówienia

publicznego  oraz  udzie]enia  pełnomocnictwa  w  ramach   Griipy  Zakupowej   Energii
Elektrycznej, następującą i]ością glosów:

Za -             19 glosów



Przeciw
Wstrzyma]o się          -

0 glosów
0 glosów

Powzięta Uchwala Nr LXV/525/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad.11
Uchwała   w   sprawie   wyrażenia   zgody   na   wniesienie   wkładu   niepieniężnego   (aportu)
na   podwyższenie   kapitału   zakładowego    spółki   Wodociągi   Jędrzejowskie    Sp.    z   o.o.
wJędrzejowie.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 19 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzię]aw sprawiewyrażenia zgody na wniesienie wkladu
niepieniężnego   (aportu)   na   podwyższenie   kapitalu   zak]adowego   spó]ki   Wodociągi
Jędrzejowskie Sp. z o.o. w Jędrzejowie, następującą ilością glosów:

Za                                    -            19 g]osów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma]o się          i              O g]osów

Powzięta Uchwala Nr LXV/526/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad.12
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego.

Przewodniczący  R.  Knik  poprosił  Pana  Bumistrza,  aby  pokrótce  omówił  czego  dotyczy
przedmiotowa  uchwała.   Pan  Bumistrz  wyjaśnił,   że   chodzi   o   dofinansowanie   „Ciuchci
Ponidzie". Głównym celem j est teraz odbudowa mostu na rzece Nida. Na ten cel zabezpieczone
jest ok. 22 500 000 zł co pozwoli na przejazd ciuchci do miejscowości Hajdaszek i Umianowic.
Głos zabrał radny W. Kędra, który zapytał Pana Bumistrza czy gmina będzie składać wnioski
w  tej  sprawie  do  „Polskiego  Ładu.  Pan  Bumistrz  wyjaśnił,  że  rie  będzie  taki  wniosek
fomułowany. Jednocześrie dodał, że jeśli chodzi o ścieżkę rowerową wzdhiż torów ciuchci to
na ten cel zabezpieczonejest ok. 6 000 000 zł. na położerie asfaltu na odcinku Lścin -Jakubów
do  oczyszczalni  ścieków.  Ponadto  w  dalszej  perspektywie jest  wydłużenie  ścieżki  do  stacji
postojowej  Ciuchci.  Głos  zabrał  Przewodniczący  R.  Knik  zapytał  czy  gminy  po  której
przebiega ścieżka rowerowa,  także będą wnioskować o remont.  Pan Burmistrz wyjaśrił,  że
wszystkie gminy po trasie będą wnioskować o dofinansowanie.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 19 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  w  sprawieudzielenia  pomocy  fmansowej  dla
Województwa Świętokrzyskiego, następującą i]ością glosów:

Za
Przeciw

-             19 g]osów

0 g]Osów



Wstizymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwa]a Nr LXV/527/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 13
Uchwała  w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży  w  drodze  przetargu  publiczmego  lokalu
mieszkalnego stanowiącego własność komunalną.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 19 radnych.
Rada  Miejska w Jędrzejowie powzię]a  uchwa]ę w sprawieprzeznaczenia do spHedaży
w    drodze    pizetargu    publicznego    ]okalu    mieszkalnego    stanowiącego    wlasność
komunalną,następującą ilością glosów:

Za                                   -            19 glosów
Przeciw                                         O g]osów
Wstrzymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwala Nr LXV/528/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 14
Uchwała   w    sprawie    przeznaczenia   do    sprzedaży    w   drodze    przetargu   publicznego
nieruchomo ści komunalnej .

Uchwa]a zdjęta z porządku obrad.

Ad. 15
Uchwała   w    sprawie    przeznaczenia   do    sprzedaży    w    drodze   przetargu   publicznego
nieruchomości komunalnej.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzia] 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie  powzięla  uchwa]ę w  sprawiepmezmczenia do  sprzedaży
w drodze przetargu publicznego nieruchomości komunalnej,następującą i]ością glosów:

Za                                   -            19 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LXV/529/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 16
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu i dzierżawy.

Brak uwag.



W g]osowaniu wzię]o udzia] 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwalę w sprawiewyrażenia zgody na zawarcie
ko]ejnych umów najmu i dzierżawy, następującą i[ością glosów:

Za                                    -            19 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Ni. LXV/530/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 17
Sprawozdania z pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Jędrzejowie za rok 2022.

Sprawozdanie zostalo przyjęta - brak uwag.

Przewodniczący R. Kruk zarządził 30 minu[ową przerwę w obradach.

Ad. 18
Sprawozdanie z realizacji uchwały w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciążenia nieruchomości
Gminy Jędrzejów oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż trzy lata, za okres
od 08.09.2022 roku do 09.03.2023 roku.

Sprawozdanie zosta]o pizyjęta - brak uwag.

Ad. 19
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez

jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 r.

Sprawozdanie zostalo przyjęta - brak uwag.

Ad. 20
Raport     z     wykonania     i     efektów     realizacji     „Gminnego     Programu     Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022".

Raport zostal przyjęty - brak uwag.

Ad. 21
Ewaluacja  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społec2nych  Gminy  Jędrzejów  przyjętej
na lata 2016-2026.

Ewa]uacja zostala przyjęta - brak uwag.

Ad. 22
Sprawy różne.

Głos   zabrał   radny   W.   Kędra  z   zapytaniem   o   Opracowanie   Studium   Ekonomiczno   -
Środowiskowego w celu wyłonienia koncepcji modemi2acji drogi K-78 przebiegającej przez
naszą  gminę  jak  i  powiat.  Z  uzyskanych  infomacji  kilka  samorządów  zgłosiło  swoich



przedstawicieli na etapie prowadzonych prac jak i zgłaszania uwag.  Radny wnioskował aby
zwrócić się do GDDKiA aby przyjęła przedstawicieli z gminy aby byli obecni w fazie projektu
przebudowy   drogi   K-78.   Pan   Bumistrz   wyjaśnił,   że   od   dłuższego   czasu   prowadzi
on rozmowę z GDDKiA w tej  sprawie. Najprawdopodobniej będzie to nowa droga biegnąca
nowym  śladem.  Jednocześnie  dodał,  że  może  być  sytuacja  taka,  że  miejscowość  Jasionna
będzie   najbardziej   poszkodowana   bo   być   może   nie   będzie   możliwości   ominięcia   tej
miejscowości  jak  miejscowości   Borki   i   Piaski.   Pan  Bumistrz  poprosił  Naczelnika  W.
Abramowicza   aby  zorientował się w jakiej  fomie gmina może monitorować  fazę projektu
drogi na terenie Gminy  Jędrzejów.  Głos zabrał radny G.  Kuśmierz, który  skierował pytanie
do Pana Bumistrza na jakim etapie jest przebudowa drogi w miejscowości Książe Skroriów
oraz w Małym Skroniowie. Kolejnym pytaniem było do jakich dróg partycypujemy w kosztach
przy przebudowie dróg powiatowych. Pan Bumistrz odpowiadając na pytanie, że w dalszym
ciągu są rozmowy z powiatem co do remontu dróg.  Jednocześnie dodał, że w zeszłym roku
powiat zwrócił ok.150 000 zł środki, których nie wykorzystał. W dalszej części Pan Bumistrz
wyjaśnił,  że droga w Mały  Łączyn jest skończona bez zagęszczenia poboczy, jeżeli  chodzi
o drogę w Małym Skroniowie to podczas dzisiejszej  sesji były przesuwane środki na ten cel.
Głos zabrał Softys Sołectwa Wilanów gdzie wystąpił z zapytaniem o budowę chodnika. Pan
Bumistrz wyjaśnił, że jest to droga powiatowa. W dalszej części głos zabrał Przewodniczący
R.  Kruk pytąjąc o występujące utrudnienia z miejscami parkingowymi na Pl. T. Kościuszki.
Podjęta  uchwała  dotycząca  wprowadzenia  płatnego  parkowania  czy  będzie  wprowadzona
i  na  jakich  warunkach,  czy  będzie  dopuszczać  do  30  min  damowego  parkowania.  Pan
Bumistrz wyjaśnił, że wystąpiła gmina z zapytaniem o leasingowanie uządzeń. Ponieważ przy
propozycji  wprowadzenia  damowego  parkowania  imej  opcji  nie  ma  jak  wprowadzenie
urządzeń.   Radny   G.   Kuśmierz  stwierdził,   że  będą  problemy   z  parkowaniem,  ponieważ
dopuszczone  parkingi  będą  zamykane.  Dlatego  radny  G.  Kuśmierz  stwierdził,  że  będzie
to utrudnienie dla osób przyjeżdżających z miejscowości przyległych do Jędrzejowa, ponieważ
będą przyjeżdżać  na dwie  zmiany.  Pan  Bunnistrz zapytał  co  radny  miał  na myśli,  że  będą
przyjeżdżać na dwie zmiany. Jednocześnie dodał, że pracodawca ma obowiązek zapewnienia
miejsca parkingowego. Radny Ł. Skrzypczak zwrócił uwagę, że podczas ankiety były pytania
czy jesteś  za wprowadzeniem  streS  ruchu,  czy nie.  Pytanie trzeba  sfomułować  czy jesteś
za strefą gdzie pierwsze 30 min będzie damowe i ponownie przeprowadzenie ankiety.

Ad. 23
Zamknięcie obrad.

Przewodniczący   R.   Kruk   zamknął   LXV   sesję   Rady   Miejskiej   w   Jędrzejowie
o godz.11.27.

Protokołowała

•,`ll.,``JJ_

Barbara Gola

Zahczniki..
1 .  Lista obecności.

2. Podtięte uchwały.

Przewodni
Miejskiej w

zący Rady


